
Zápis z porady vedení konané dne 24. 3. 2014 

Přítomni: Křenek, Novotná Buršíková, Veselý, Šrubařová, Bartošek, Dostál, Holub, Regner, 

Ledvinka 

Omluveni: Matyska, Kohoutková 

1. Kontrola úkolů z minulé porady 

 Diskuse o guest účtech – termín posunut na 24. 4., nutná přítomnost ředitele 

 Kontrola loga ÚVT na webech - termín posunut na 24. 4., nutná přítomnost ředitele 

 Dostál informoval o současném fungování ISEPu – problematické, není-li MU 

hlavním řešitelem projektu. Doporučení přidat novou kolonku pro financování nebo 

uvádět informace o financování do textu. ISEP se bude částečně měnit v souvislosti 

s navázáním na spisovou službu.  

 Návrhy na firmy, které by měly sedět v nové budově FI (CERIT SP), zaslal Holub; 

ostatní divize prostor nenárokují.  

 Převod IT péče o rektorát na ÚVT - proběhla schůzka za účasti kvestora; bude 

vyjasněno po rozhodnutí kvestora. (kontrola 31. 3.) 

 Přistupovky – další postup vyžaduje strategické rozhodnutí (termín 23. 4. 2013) 

 Přístupovky na Gotexu – diskuse o kompletní změně a zjednodušení stávajícího 

systému, návrh prověřit možnost kamerové kontroly dveří z vrátnice a zrušení 

zabezpečení.  

 

2. Výjezdní zasedání  

 Křenek rozeslal výzvu – náměty na veletrh a paralelní sekce. Pro paralelní sekce zatím 

požadavek od Vykopala na diskusi o bezpečností směrnici, Křenek – požadavek na 

diskusi o ID managementu a o koncepci e-mailu. Křenek vyzývá k zaslání dalších 

námětů do konce března. 

 Šrubařová informovala o možnosti ubytování pro několik osob mimo hotel. Divizní 

potvrdí či opraví počty osob zaslané v lednu (odpovídají divizní do 31. 3.) 

 

3. Nový web MU  

 Regner informoval o jednání Janyškovy komise s kancléřkou. Konstatována nutnost 

přepracovat centrální webové stránky, zjištěno, že fakultní weby fungují často na 

zastaralých a různorodých technologiích, existuje množství projektových webů, 

neexistuje k nim žádný seznam. Současný stav nevyhovuje vzhledem ani strukturou.  

 Komise doporučila vedení univerzity pracovat na sjednocení, koordinace ústavem, tato 

skutečnost bude zmíněna na kolegiu rektora. 

 Nutnost okamžité domluvy s kancléřkou a její skupinou o grafice webu, stanovení 

priorit a strategie, jasně definovat kompetence. Za ústav musí být stanovena osoba 

odpovědná za celý tento projekt. Pro rozhodnutí nutná účast celého kolegia.  

 

 



4. Ostatní  

 CJV chce předat správu licencí SW do péče UVT. Současná situace je problematická, 

nutnost jasné domluvy, co chtějí a mají. 

 

 

 

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Martin Veselý 

zástupce ředitele ÚVT MU 

 


